
 

Αθήνα, 11/6/2021 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Σε κίνδυνο η ζωή ασθενή λόγω κωλυσιεργίας του ΙΦΕΤ 

Σε κίνδυνο βρίσκεται η ζωή Καβαλιώτη καρκινοπαθή (πάσχει από μυελοειδές καρκίνωμα του 

θυροειδούς με ύπαρξη RET μετάλλαξης), λόγω της κωλυσιεργίας του ΙΦΕΤ να παράσχει 

συγκεκριμένο φάρμακο, σε συγκεκριμένη ποσότητα στον εν λόγω ασθενή (τα στοιχεία του 

είναι στη διάθεση του Υπουργείου σας, κατόπιν παρότρυνσης του ιδίου). Συγκεκριμένα, για 

τον ασθενή υπάρχει ιατρική γνωμάτευση, από καθηγητή πανεπιστημίου, σύμφωνα με την 

οποία θα πρέπει να του χορηγηθεί νέα φαρμακευτική αγωγή (RETEVMO 80mgr/tab X 

120tabs), στις 19/2/21 και 22/2/21 από τρία και δύο  κουτιά αντίστοιχα. Όμως, μέχρι και το 

τέλος Μαΐου, ο ασθενής είχε παραλάβει μόνο ένα κουτί (στις 24/3/21) το οποίο τον καλύπτει 

για ένα μήνα, με αποτέλεσμα από τις 23/4/21 και μέχρι σήμερα, να έχει μείνει χωρίς 

φαρμακευτική αγωγή, με σοβαρές επιπτώσεις για την υγεία του και κίνδυνο για τη ζωή του. 

Για το θέμα, τόσο ο ασθενής είχε ενημερώσει τον ΙΦΕΤ στις 19/5/21, όσο και ο επιβλέπων 

γιατρός του (με επιστολή του στη 1/6/2021). Για τη συγκεκριμένη θεραπεία υπάρχει έγκριση 

της αντίστοιχης επιτροπής του ΕΟΠΥΥ.  

Κατόπιν επικοινωνίας με τις αρμόδιες υπηρεσίες του ΙΦΕΤ (με τη σύμφωνη γνώμη του 

ασθενή), δεν κατέστη δυνατό να δοθούν οι απαραίτητες εξηγήσεις για τη μη δρομολόγηση 

(από τις ΗΠΑ) των δύο σκευασμάτων. Επίσης, δεν λάβαμε καμία απάντηση σε ό,τι αφορά 

την πορεία του φαρμάκου προς τη χώρα μας, με τις εξηγήσεις να διαφέρουν μεταξύ τους, 

γεγονός που προκάλεσε έντονη δυσφορία και ενέτεινε την αγωνία του ασθενή.  

Επειδή, η προστασία της ανθρώπινης ζωής είναι  ύψιστη και αδιαπραγμάτευτη υποχρέωση 

κάθε ευνομούμενου κράτους. 

Επειδή, η κωλυσιεργία των αρμόδιων υπηρεσιών θέτουν σε κίνδυνο τη ζωή του συμπολίτη 

μας. 

Επειδή, ενδέχεται να υπάρχουν παρόμοια φαινόμενα και για άλλα φαρμακευτικά 

σκευάσματα. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός, 

Για ποιον λόγο καθυστέρησε η χορήγηση του φαρμάκου, θέτοντας σε κίνδυνο τη ζωή 

του συμπολίτη μας, σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί για να μην υπάρξει στο 

μέλλον παρόμοιο πρόβλημα (μιας και η θεραπεία είναι χρόνια), αν έχουν υποπέσει 

στην αντίληψη του παρόμοιες καθυστερήσεις στη χορήγηση φαρμάκων και αν θα 

αποδοθούν ευθύνες, σε περίπτωση που διαπιστωθεί κωλυσιεργία από τη διοίκηση 

του ΙΦΕΤ; 
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Αυγέρη Δώρα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Κασιμάτη Νίνα 

Κόκκαλης Βασίλης 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραϊτης Θάνος 
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Ραγκούσης Ιωάννης 

Σπίρτζης Χρήστος 

Φίλης Νικόλαος 

Χαρίτου Δημήτριος 




